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Programa de 
lectura fàcil 
Plantada del Dimoni 
De l’1 al 10 de maig 
Platja dels Pescadors

Pregó    
3 de maig  
Plaça de la Vila 
19 h

Concert del Pregó    
3 de maig 
Plaça de la Vila 
20 h Momo Cortés.  
         Tribut a Queen

Nit del Mono 
3 de maig 
Plaça de la Vila 
22 h

Trobada de Puntaires 
4 de maig 
Passeig de la Rambla 
10 h 

Cercavila Petita 
4 de maig 
Passeig de la Rambla 
11 h

Badagegants    
4 de maig 
Plaça de la Vila 
17 h

BaTOCona 
4 de maig 
Plaça de Pompeu Fabra 
18.30 h

Arts Arnús   
Parc de Can Solei i de  
Ca l’Arnús 
 
4 de maig 
13 h Willio 
19 h Sun Street Blues 
21 h Quimi Portet

5 de maig 
18 h Renaldo & Clara 
20 h Maria Hein
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Festa del Badiu   
5 de maig 
Parc de Can Solei i de  
Ca l’Arnús 
10 h Inici 
12 h Actuació infantil 
         La Colla Pirata

Fira de Sant Roc 
5 de maig 
Plaça Roja 
10 h

Diada Trabucaire 
5 de maig 
Plaça de Pompeu Fabra 
12 h

Bon dia, Dimoni!  
7 de maig 
Passeig de la Rambla 
10 h Concert  
         La maleta viatgera  
         d’Els Escarabats

Racó Íntim   
7 de maig 
Plaça de la Constitució 
18.30 h Inici 
22 h Concert de Jo Jet 
         i Maria Ribot

Ball de Festa Major  
per a gent gran   
10 de maig 
Plaça de la Plana 
18 h Orquestra Maravella

Nit de Sant Anastasi   
10 de maig

Plaça de la Vila 
19 h Ball a Plaça i Seguici  
         de la ciutat

Passeig de la Rambla davant 
del monument a Roca i Pi 
21.30 h Acte Sacramental i  
               Ball de l’Àliga
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Platja dels Pescadors 
22 h Espectacle de Drons,  
         Piromusical i Cremada  
         del Dimoni 

Ball del Micaco    
10 de maig 
Plaça de la Plana 
23.15 h Orquestra Maravella

Concerts de Festes    
10 de maig 
Passeig Marítim 
(Platja del Coco) 
23.45 h Abraham Mateo 
01.30 h Stay Homas

Festivitat de Sant Anastasi 
11 de maig 
Església de Santa Maria 
10 h Anada a O ci, O ci   
         Solemne i ornada d’O ci

Plaça de la Plana  
14.30 h Dinar Popular

Plaça de la Plana 
17 h Concert La Tresca i   
         la Verdesca 

Carrer del Temple  
19 h Passada de Sant Anastasi 
          Esclat de festa 
         Toca Tancar

Concerts de Festes   
11 de maig 
Passeig Marítim 
(Platja del Coco) 
21 h Anarkids 
22.15 h Els Amics de les Arts 
00 h Suu

Diada Castellera 
12 de maig 
Plaça de la Vila 
12 h

Mostra de Dansa   
12 de maig 
Plaça de la Plana 
12h i 18 h
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L’Aparador de l’Escorxador 
14 de maig 
Centre Cultural  
l’Escorxador - Nau 3 
17.30 h Presentació  
              del projecte  
               EN RESiDÈNCiA

Actuació infantil   
17 de maig  
Parc de Montigalà  
18 h Els superherois  
         i la gran aventura

Concert    
17 de maig 
Plaça de la Plana 
19.30 h Concert de l’Escola de 
               Música Moderna 
              de Badalona 

Activitat esportiva   
18 de maig 
Platja del Pont del Petroli 
Matí Activitat esportiva 
         amb Metropolitan 

Badalona és de Goya 
18 i 19 de maig 
Casa de la Vila 

Cercabèstia 
18 de maig

Plaça de la Vila 
11.30 h On són els dragolins? 
17 h Correfoc infantil

Passeig de la Rambla 
18.30 h Concert Amb ganes  
               de gresca de Rikus

Concerts de Festes   
18 de maig 
Plaça del President Tarradellas 
20 h Pájaros Mojados 
21.15 h Los Desmadraos 
22.30 h Me Cuesta Tanto  
     Olvidarte.  
               Tribut Mecano
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Concert    
18 de maig 
Plaça de la Plana 
22 h Concert de la Banda 
         Simfònica de Badalona 

Correfoc 
18 de maig  
Plaça de la Vila 
22 h

Concert  
de Cal Txiringu   
18 de maig  
Platja dels Pescadors 
Acabat el Correfoc 
La Ludwig Band

Fira de l’Arrop 
19 de maig 
Carrer del Temple

Fira Vila d’Arts 
19 de maig 
Plaça de Pau Casals

L’ Aparador 
de l’Escorxador    
19 de maig  
Centre Cultural  
l’Escorxador - Nau 3  
11 h El bosc 
Espectacle accessible

Dia del Micaco 
19 de maig 
Centre Cívic Torre Mena 
12 h

Festival de Jotes 
19 de maig 
Plaça de la Plana 
18 h

Ballada de Sardanes 
19 de maig  
Plaça de Joaquim Font i Cussó 
18.30 h
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Més informació 
agendacultural.badalona.cat

BadaBatuBèsties 
25 de maig 
Plaça de la Vila 
11.30 h

Festa a Baix a Mar 
25 de maig 
Platja dels Pescadors 
20 h

Cursa del Dimoni 
26 de maig 
Passeig de la Rambla 
Matí

Maig en Dansa   
26 de maig 
Plaça de la Plana  
19 h 



Informació 
festesdemaig.cat · agendacultural.badalona.cat · badalona.cat

APP Agenda Cultural disponible a Google Play i Apple Store

@festesdemaig
@festesdemaig
@festesdemaig
@festesdemaigbdn
@festesdemaig

Servei d’Atenció Ciutadana 
Pla a de lAssemblea de Catalunya   planta bai a edi ci l i er  
T. 93 483 29 20

cina de urisme de ada ona 
Carrer de Francesc Layret, 78 – 82 
T. 93 483 29 90


